

Title (en)

Dust bag support for a vacuum cleaner.

Title (de)

Stütze eines Filterbeutels in einem Staubsauger.

Title (fr)

Support de sac équipant un aspirateur de poussières.

Publication

EP 0626150 A1 19941130 (FR)

Application

EP 94106833 A 19940502

Priority

FR 9306236 A 19930525

Abstract (en)

The invention relates to a dust-bag support (1) placed inside a vacuum cleaner and comprising a handle (2) intended for grasping the said dust-bag support (1), an opening (3) intended for supporting the lateral edges (4 and 4') of a collar (5) of a dust bag (6) and attachment means (7) capable of engaging with the said collar (5). According to the invention, the said dust-bag support (1) also includes a means (9) for unlocking the attachment means (7) which is integral with a manoeuvring member (10) carried by the said support (1) and controlling ejection of the used dust bag (6).

<IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un support de sac (1) placé à l'intérieur d'un aspirateur de poussières et comprenant une poignée (2) destinée à la préhension dudit support de sac (1), une ouverture (3) destinée à supporter les bords latéraux (4 et 4') d'un collier (5) d'un sac à poussières (6) et des moyens d'attache (7) aptes à venir en prise avec ledit collier (5). Selon l'invention, le support de sac (1) comporte, en outre, un moyen de déverrouillage (9) des moyens d'attache (7) qui est solidaire d'un organe de manœuvre (10) porté par ledit support (1) et commandant l'éjection du sac à poussières (6) usagé. <IMAGE>

IPC 1-7

A47L 9/14

IPC 8 full level

A47L 9/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47L 9/1427 (2013.01); **A47L 9/1481** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 8715687 U1 19890323
- [A] EP 0396864 A1 19901114 - STEIN & CO GMBH [DE]
- [A] DE 9115925 U1 19920227
- [A] DE 9015460 U1 19920305

Cited by

FR2770762A1; CN100358460C; CN100382739C; EP0867144A1; EP3326508A1; US6261331B1; WO9925236A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0626150 A1 19941130; EP 0626150 B1 19970226; DE 69401786 D1 19970403; DE 69401786 T2 19970619; ES 2100593 T3 19970616;
FR 2705553 A1 19941202; FR 2705553 B1 19960830

DOCDB simple family (application)

EP 94106833 A 19940502; DE 69401786 T 19940502; ES 94106833 T 19940502; FR 9306236 A 19930525